
 

Jaarverslag DVG-seizoen 2019-2020 

 

Inleiding 

Mijn eerste jaar als secretaris van DVG is een bijzonder en vooral ook een bizar jaar geweest. Waar 

we vol enthousiasme aan het seizoen begonnen, werd dit na de winterstop abrupt beëindigd door 

het coronavirus. Plotsklaps ligt alles stil, zowel in ieder zijn privéleven als ook bij onze vereniging. In 

deze periode is het voetballen naar de achtergrond verdwenen en is het vooral zaak om gezond te 

blijven. Hoezeer iedereen er ook naar snakt om weer te voetballen, een biertje te drinken in de 

kantine en je normale sociale leven weer op te pakken, is de realiteit helaas anders. Het virus is nog 

lang geen verleden tijd, wat betekent dat er van iedereen verwacht wordt dat zij verstandig en 

behoedzaam handelen, om zo de kwetsbare mensen zo goed als mogelijk te beschermen. Dit 

betekent dat ook het nieuwe seizoen weer anders gaat starten dan ‘normaal’.  

De richtlijnen van het RIVM volgend, zullen we als DVG zijnde proberen alles in goede banen te 

leiden. Hiervoor hebben we een coronaprotocol opgesteld. Deze situatie vergt veel extra tijd en 

organisatie, waar de mensen hopelijk begrip voor op kunnen brengen. Het belangrijkste om veilig te 

kunnen sporten binnen DVG blijft echter de eigen verantwoordelijkheid van ieder lid van DVG. Zodra 

je klachten hebt blijf je thuis. Als je geen klachten hebt kom je lekker sporten, maar houd je je aan de 

afspraken zoals bij iedereen bekend.  

Ondanks de omstandigheden zijn we het seizoen gestart met een leuke Kick-offdag voor de jeugd. 

Voor de jeugd waren er verschillende sportieve attracties, waar door de jongste leden volop van 

werd genoten. De kick-offdag is mede mogelijk gemaakt door een bijdrage van Club van 50 DVG en 

de supportersvereniging. Hopelijk is deze dag een voorbode voor een mooi seizoen. 

Bestuur 

Het afgelopen jaar zijn Jeroen van Oorschot, Eugene van Abeelen en ondergetekende gestart binnen 

het bestuur. De zoektocht naar een nieuwe penningmeester was er een van de lange adem. We 

prijzen ons gelukkig dat Rick zijn werkzaamheden toch nog met een jaar heeft verlengd. Gelukkig 

denken we met Bas Rombauts een geschikte kandidaat gevonden te hebben. Onze voorzitter, Toon 

van Ruremonde, heeft tijdens het seizoen aangegeven zich niet meer herkiesbaar te stellen voor een 

nieuwe bestuursperiode als voorzitter. Het bestuur heeft Harry van Zon benaderd om de nieuwe 

voorzitter van DVG te worden. Hier zullen we later op de avond op terugkomen, waarbij we dan 

uiteraard ook stil staan bij het “afscheid” van Toon als voorzitter van DVG. 

 

 



Het bestuur kende aan het begin van seizoen 2019-2020 de volgende samenstelling: 

Voorzitter       :  Toon van Ruremonde 

Secretaris      :  Bram Schalkx 

Penningmeester     :  Rick Raaimakers 

Waarnemend wedstrijdsecretaris   :  Chielber Braken 

Ledenadministratie     : Tammo Quinten 

Commissarissen     : Miranda van der Leest 

       : Jeroen van Oorschot 

       :  Eugene van Abeelen 

 

Leden en algemene ledenvergadering 

Met 31 aanwezigen was de ledenvergadering van maandag 23 september 2019 één van de 

drukstbezochte ledenvergaderingen van de afgelopen 5 jaar. 

Tijdens de algemene ledenvergadering van het seizoen 2019-2020 is het beleidsplan voor de periode 

2020-2025, goedgekeurd door de aanwezige leden. Enkele belangrijke speerpunten uit dit 

beleidsplan zijn: 

 Het vormen van een denktank voor operationele zaken, zoals bijvoorbeeld de lage opkomst 

van de training bij de senioren, en voor bestuurszaken. Denk hierbij bijvoorbeeld aan een 

noodkreet richting de politiek i.v.m. te weinig nieuwbouw voor gezinnen met jonge kinderen. 

 Het werven van vrijwilligers, waar in de hele vereniging een tekort aan is. 

 Het sportpark rookvrij maken. Hier zijn we het lopende seizoen op zaterdagochtend al mee 

gestart. 

Op 1-7-2019 had DVG 581 leden. In het seizoen 2019-2020 is het aantal senioren met 19 afgenomen. 

Het aantal jeugdleden is nagenoeg gelijk gebleven (+3). 

Het afgelopen jaar hebben we afscheid genomen van Wim Driessen. Hij overleed op 8 april 2020 op 

64 jarige leeftijd. 

Heel verdrietig hebben Teun van der Velden en zijn partner Roxanne afscheid moeten nemen van 

hun zoon Len.  

Senioren 

Dit seizoen zijn we met acht herenelftallen gestart. Het jaar daarvoor waren dat er nog zeven. Het 

zaterdagteam is een primeur. Het team heeft een positief eerste jaar gehad en draaide mee bovenin 

de competitie.  

Bij de overige senioren was de trainingsopkomst vaak matig tot slecht. De bereidheid om bij een 

ander elftal in te vallen lijkt nog steeds minimaal. Als dat zo blijft, dan kan dat nog een echte zorg 

worden voor de club. Zeker als er straks minder aanwas komt vanuit de jeugd. 

Door de coronacrisis zijn de standen van de elftallen bevroren en zullen de meeste teams het 

komende seizoen in dezelfde klasse voetballen. 

Het eerste elftal heeft na het seizoen op een passende manier afscheid genomen van trainer Hans 

Lathouwers, die komend seizoen wordt opgevolgd door een oude bekende: Henri van de Braak.  

 



Jeugdafdeling 

Bij de jeugd vielen er tijdens de eerste seizoenshelft enkele kampioenschappen te vieren. Het JO13-1 

en de JO19-1 zijn winterkampioen geworden. Beide teams werden ongeslagen kampioen. 

Ook de jeugdafdeling heeft niet stil gezeten. Zo zijn de teamcontracten ondertekend, waarin de 

normen en waarden van DVG worden benadrukt. Deze gelden zowel voor de voetballers als leiders, 

trainers en ouders.  

Voordat de coronacrisis uitbrak zijn er nog een tweetal leuke activiteiten georganiseerd, namelijk: 

- Fifa toernooi 

- Uitstapje voor de jeugdige vrijwilligers 

Beide activiteiten vielen in de smaak en zijn daardoor wellicht terugkerende activiteiten.  

Financiën 

Het afgelopen seizoen hebben we het seizoen financieel gezien goed doorstaan. Een aantal 

opbrengsten hebben flink geleden onder de coronastop. Met name de kantineopbrengsten en 

entreegelden zijn hierdoor flink lager dan normaal. 

Aan de kostenkant hebben we daarentegen flinke besparingen ondergaan. De wedstrijd gerelateerde 

kosten zoals KNVB bijdragen zijn stukken lager uitgevallen. Verder vielen de onderhoudskosten van 

de velden lager uit wat resulteerde in een lagere gebruikersbijdrage voor het sportpark. 

Daarnaast hebben we gebruik gemaakt van alle mogelijke COVID-tegemoetkomingen vanuit de 

overheid ter dekking van de vaste lasten en loonkosten. Verder  heeft de Stichting de Roode Bleek 

een gunstige exploitatiejaar gehad en een bedrag van € 7.500 teruggestort.  

Verder hebben de vrijwilligers binnen de technische staf zich coulant opgesteld door afstand te doen 

van hun vrijwilligersvergoedingen gedurende de periode dat de activiteiten stil lagen.  

Uiteindelijk hebben al deze zaken geleid tot een positief resultaat waarbij we ook voor komend 

seizoen extra tegenvallers kunnen opvangen. 

Club van 50 DVG en Supportersvereniging 

Onze jeugdafdeling kan altijd een beroep doen op de ondersteuning van Stichting Club van 50 DVG. 

Het bestuur van de stichting is in handen van Conny Klaassen, Adrie van Abeelen en Len van Houtum. 

De inkomsten bestaan uit de vaste bijdragen van de donateurs. 

Het bestuur van de Supportersvereniging bestaat uit Wim Braken, Dien van Iperen, Anton van de 

Sande en René de Beer. Naast inkomsten uit contributie wordt ook geld opgehaald met de loterij bij 

thuiswedstrijden van het eerste en het wekelijkse kienen in de kantine. Hopelijk komt het kienen in 

het nieuwe seizoen weer goed op gang. 

De stichting en vereniging hebben dit jaar onder andere bijgedragen aan: 

 De aanleg van het terras aan de achterzijde van de kantine 

 De kick-off dag voor de jeugdleden 

 

Wij zijn beide organisaties dankbaar voor hun inzet voor DVG. 



Stichting De Roode Bleek en de accommodatie 

Zoals de naam al zegt is Stichting De Roode Bleek opgericht om de accommodatie van DVG te 

beheren. De stichting wordt bestuurd door Rien Schalkx en Anton Hermes, met ondersteuning van 

Jeroen Martens. 

De samenwerking met het DVG bestuur is goed verlopen. 

De velden zijn het seizoen in goede staat geweest en de accommodatie is keurig onderhouden.  De 

Stichting is blij dat er vrijwilligers zijn op de maandagochtend en schoonmaak die een grote bijdrage 

leveren aan de goede staat waarin onze accommodatie verkeert.  

Per 1 januari 2019 is de btw-aftrek voor sportstichtingen vervallen. Dit betekent dat we niet meer 

kunnen profiteren van btw-teruggave via stichting De Roode Bleek, één van de voornaamste redenen 

voor oprichting van deze stichting. De Stichting heeft ingespeeld op nieuwe mogelijkheden.  

Met de gemeente is gesproken over compensatie en de stichting heeft een beroep gedaan op een 

nieuwe tijdelijke regeling. Dit heeft het resultaat gunstig beïnvloed en is geld terugbetaald aan DVG.  

Accommodatie 

Vanaf seizoen 2020/2021 zullen we beginnen met het sporpark rookvrij te maken. Dit is een 

gefaseerd traject. We gaan beginnen met de zaterdag van 08.00 uur tot 13.00u uur en in 2025 zal het 

hele sportpark rookvrij dienen te zijn. 

Tijdens de coronacrisis is de achterkant van de kantine van een nieuwe, frisse look voorzien. Op 

initiatief van Eugene van Abeelen is er een ontwerp geschetst en deze is door Leon Welvaarts en 

enkele vrijwilligers tot uitvoer gebracht. Dank daarvoor. 

Ten slotte zijn er door Saris ook nog zonnepanelen geplaats op het dak boven de kleedkamers. 

Doordat er een groot gedeelte gefinancierd werd met subsidies, hebben we onze accommodatie 

zonder grote kosten kunnen verduurzamen. Kartrekker in dit project was onze scheidend voorzitter 

Toon van Ruremonde, bedankt hiervoor! 

Kantine en activiteiten 

Tijdens de vrijwilligersavond zouden er zestien jubilarissen gehuldigd worden. Tien leden waren 25 

jaar lid, drie leden 40 jaar en ook drie leden 50 jaar! De volgende jubilarissen zouden gehuldigd 

worden: 

25 jaar:  

Joren van de Langenberg, Teun van der Velden, Rob Quinten, Len van Houtum, Bram van der Steen, 

Wim Heijmans, Hein van de Sande, Wilco Voets, Mari Peijnenburg, Bas van Houtum,  

40 jaar: 

Jan Peijnenburg, Erik van de Laar, Jan Habraken 

50 jaar:  

Mart van de Wiel, Wim van de Velden, Christ van de Biggelaar 

 Een nieuwe vrijwilliger van het jaar is, vanwege de omstandigheden en het niet doorgaan van de 

vrijwilligersavond, helaas niet gekozen. Hopelijk kunnen we het komende seizoen weer genieten van 

een mooie vrijwilligersavond, waarop we dan ook nog terug zullen kijken op de jubilarissen van het 

seizoen 2019-2020. 



Dit jaar hebben we, voor de coronacrisis, nog wel kunnen genieten van activiteiten als de Pubquiz, 

rikken en de themazondagen. Dit blijven altijd geslaagde activiteiten. Ook is er een nieuwe activiteit, 

het KUBB toernooi, georganiseerd. De opkomst was groot en de reacties zijn lovend. Dit is een 

blijvertje. Fijn dat er vrijwilligers zijn die dit mede organiseren. 

Het feestweekend hopen we volgend jaar weer te kunnen organiseren.  

Sponsoring 

De sponsorinkomsten van DVG zijn al jaren op een constant niveau echter met een licht 
dalende trend. De sponsor bedank middag werd beter bezocht en er hing een gezellige sfeer. 
De crisis jaren hebben bewezen dat sponsors DVG trouw zijn gebleven. 
Nu met de corona tijd is er een nieuwe dreiging. Afgelopen seizoen is er nog geen invloed van 
de Corona crisis merkbaar geweest maar inmiddels hebben er al een aantal sponsoren te 
kennen te geven om te stoppen. De reden hiervoor is niet altijd bekend. 
Toch is de sponsorcommissie gemotiveerd om het komende jaar de trend in positieve zin om 
te buigen.  

Wij willen alle sponsoren, hetzij via een bord, advertentie, kleding of materialen hartelijk bedanken 

voor hun bijdrage. 

Social media, pers en publiciteit 

Vier fullcolour edities van de DVG’er vielen er dit jaar weer op de mat, vormgegeven door Bart van 

de Laar. De redactie is in handen van Kees Voets en Manon Pel. De DVG’er zou echter ook niet 

mogelijk zijn zonder Leo van de Laar en zijn bezorgers. 

De DVG’er blijft aantrekkelijk voor de leden doordat er nieuwe rubrieken worden toegevoegd en 

oude vertrouwde onderdelen ook nog steeds in de smaak vallen. 

Slotwoord 

Nu ik zelf dit jaarverslag heb geschreven, besef ik pas hoeveel tijd erin gaat zitten. Ondanks dat het 

een verkort seizoen is geweest wil je toch een goed en duidelijk beeld schetsen van het afgelopen 

jaar. Hulde daarom aan mijn voorganger Adrie van Abeelen (en vorig jaar ook Tammo Quinten) voor 

het jaarlijks afleveren van dit huzarenstukje. 

Gelukkig zijn er nog steeds mensen die hun vrije tijd willen besteden aan vrijwilligerswerk. Helaas 

zien we nog steeds openstaande vacatures. Bij de jeugd en senioren staan er nog verschillende open, 

maar ook kantinepersoneel is steeds schaarser. Het wordt steeds moeilijker om deze in te vullen. 

Vandaar dat ik jullie op wil roepen om mensen te enthousiasmeren om zich in te zetten voor DVG. 

Vele handen maken licht werk. DVG is een fijne club om actief te zijn. 

Op sportief vlak hoop ik dat het een mooi jaar mag worden met vele kampioenen bij zowel de jeugd 

als de senioren en met behoud van de derde klasse voor het vaandelteam.  

Tenslotte wil ik afsluiten met het bedanken van alle vrijwilligers voor hun inzet in het afgelopen jaar 

en wens ik iedereen een sportief, maar vooral ook een gezond, jaar toe. 

 

Liempde, 14 september 2020 

 

Secretaris Bram Schalkx 



Voor akkoord: De voorzitter 

Toon van Ruremonde 

Voor akkoord: 


